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Memleketimizde bugüne kadar yapılmış olan 
en büyük yatırımlardan birini teşkil edecek olan 
Keban projesi bütün yurtta olduğu gibi Odamız-
ca da sempati ile karşılanmıştır. 

Enerji probleminin kalkınmanın ana ilkele
rinden olduğunu takdir eden herkes tarafından 
proje bu şekilde kabul edilmiştir. 

Ancak, kamu oyuna yapılan açıklamalar, 
enerji sorunu ile çok yakından ilgili bulunan 
üyelerimizde, Keban Projesine karşı bazı şüp
heler doğmasına sebep olmuştur. Çeşitli' zaman
larda kamu oyuna yapılan açıklamalar dışında 
konu ile ilgili belirli bir topluluktan başka, kim
senin projenin detaylarına ait tam bilgi sahibi 
bulunmadığı da anlaşılmıştır. Bu şüpheler sonu
cu olarak 11. Genel Kurulumuz Oda Yönetim 
Kuruluna Keban Projesini inceleyerek neticeyi 
Kamu oyuna duyurma görevini vermiş bulun
maktadır. 

Almış olduğu görevi ve konunun önemini 

gözönünde tutan Yönetim Kurulumuz, Keban 

projesi için derhal gerekli çalışmaları yaptırmış 

bulunmaktadır. 

Konunun çeşitli yönlerinin en açık şekilde or

taya konabilmesi için konuya aşina üyelerimiz 

yanında, projenin sorumluluğuna katılmış üye

lerimiz de çalışma komisyonunda görevlendiril

mişlerdir. 

ilişikte bütünü ile takdim edilen bıi çalışma
larda, komisyon ekseriyetin vardığı aşağıdaki 
neticeleri dikkatinize sunarız. 

1 — Keban projesi ayni miktardaki elektrik 
enerjisi ihtiyaçlarını karşılayabilecek diğer bir 
alternatif projeye nazaran asgari 2 milyar TL. 
daha fazla ilk yatırıma ihtiyaç göstermektedir. 

2 — Keban'da üretilecek enerjinin istihlâk 
merkezlerindeki gerçek maliyeti diğer alterna-
tiflann maliyetinden daha yüksektir. 

3 — Keban'a sarfedilecek 2 milyarlık fazla' 
yatırım yüzünden verimli bir çok endüstri te
sislerinin gerçekleşmesi imkânsız hale gelecek 
ve Türk ekonomisi bu bakımdan da büyük ka
yıplara uğrayacaktır. 

4 — Keban projesi ne enerji ekonomisi ve 
ne de millî ekonomi yönlerinden bugün için ele 
alınacak bir proje değildir. 

Bu sonuçlara itiraz eden komisyon üyelerinin 
raporları da ilişikte sunulmuştur. 

Memleketin bütün imkânları" seferber edile
rek uygulanmasına geçilmiş olan bu proje üze
rinde ortaya konan bu çalışmaların hakiki duru
mu aksettirmesi halinde ileride telâfisi mümkün 
olamıyacak bir duruma gelinmeden, dikkatle ve 
titizlikle incelenmesini tensiplerinize arz ederiz. 

Saygılarımızla, 

"Ejönetim Kurulu Adına Başkan 

(Y. Müh. Necdet Tanay) 
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